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دوره جدید مربیگری در حالی با بسیاری از ستاره های فوتبال ایران برگزار 
، کارشناس فوتبال ایران که خود  می شود که چندی پیش جلال چراغپور
ســـال ها مدرســـی این دوره ها را برعهده داشته، درخصوص این کلاس ها 
این تعبیر را به کار برده بود »همه مربیان ما از یک الگوی مربیگری که آن 
هم الگوی کمیته آموزش داخلی ما که ۲۵سال است که یک  جور آموزش 
داده می شود، بیرون آمده اند. در واقع ۲۵سال است آموزش مربیگری کمیته 
آموزش ما یک محتوا دارد و یک جور است. درنتیجه همه این مربیان امروز 
از یک چشمه آب برداشته و همه در یک فوتبال بازنشسته شده و همگی 
نگرشی یک جور به فوتبال و بازی دارند.« این اظهارنظر مهم و البته حضور 
ستاره های فوتبال ایران ازجمله مهدی هاشمی نسب، سیدجلال حسینی، 
وریا غفوری، مسعود شجاعی، اشکان دژاگه، اشپیتیم آرفی، ادموند بزیک، 
حسین ماهینی، علیرضا نیکبخت واحدی و رحمان احمدی در این دوره 
اخیر که به صورت اکســـترا برگزار می شـــود، باعث شد تا دقایقی با اردشیر 
پورنعمت مدرس برگزاری این دوره از کلاس A لایسنس همکلام شویم 

که متن آن را در ادامه می خوانید. 

صحبـــت را دربـــاره تعبیـــری که اســـتاد چراغپور در مصاحبه 3 ســـال پیش خود با 
»فرهیختـــگان« بـــه کار بـــرده بـــود، آغاز کنیـــم. واقعا خبری از تحـــول و تغییرات در 

این دوره ها نیست؟
این کلاس A لایســـنس و یک مرحله قبل از پرو لایســـنس اســـت که با حضور 
نخبه های فوتبال ایران از جمله کاپیتان های ســـابق تیم ملی و مربیانی برگزار 
یاد ملی و باشگاهی دارند.  می شود که در جام جهانی بازی کرده اند و سوابق ز
به نظرم خیلی خوب است که این افراد وارد چرخه مربیگری شوند. البته خیلی 
از آنها در حال کار هستند اما مدرک لازم را نداشته و باید این کلاس به صورت 
اکسترا برگزار می شد تا برای همراهی تیم های خود در فصل بعدی مدرک A را 
بگیرند. در واقع این تعداد تعهد داده بودند تا برای حضور در لیگ برتر در فصل 
بعدی این مدرک را بگیرند. به همین دلیل سازمان لیگ و فدراسیون از کمیته 
آموزش درخواست کردند تا به گروهی از مربیان کمک کنند که این دوره نیز با 
همین هدف برگزار شد. اما درباره سوالی که مطرح کردید باید عرض کنم دوره های 
جدیدی که باید راه بیفتد هنوز تصویب نشده است و ما طراحی  برنامه ها را در 
کارگروهی طی مدت 6 ماه پشت سر گذاشته ایم. در این کارگروه سرفصل های 
مربیگـــری در ســـطوح مختلف بازنگری شـــده اند که تغییراتـــی در کلاس های 
سطح A انجام شده که اجرای آن در گروی تصویب هیات رئیسه بوده که آقای 
جلالی در این مورد بهتر می تواند توضیحات لازم را عنوان کند. با این حال در 
این دوره که با حضور نخبه ها برگزار می شـــود، ســـعی کرده ایم از ســـرفصل ها و 

عناوین عمومی که منسوب به کنوانسیون AFC است، استفاده شود؛ هر چند 
سعی کردیم مقداری آن را بومی سازی کرده و با فوتبال خودمان هماهنگ کنیم. 
این ســـرفصل ها نیز کاملا جدید و مدرن هســـتند. ما ابعاد مختلفی را در این 
دوره در نظر گرفته ایم؛ از ابعاد فنی تا مدیریتی و روانشناختی و ابعاد نرم افزاری 
. این دوره در 3 مرحله 8 روزه برگزار می شـــود و طی 3 ماه آینده تکمیل  و آنالیز
خواهد شد. این دوره در حوزه مسائل فنی و تمرکز روی فاز هجومی در فوتبال 
مدرن برگزار می شود. درواقع این دوره نیز برای مربیانی است که با گرفتن مدرک 
بتوانند در فصل جدید لیگ برتر مجوز همراهی تیم های خود را داشته باشند. 

کار با ستاره های دیروز فوتبال ایران سخت نیست؟
اتفاقـــا خیلی لذت بخش اســـت. ما در واقع شـــیوه مناظـــره و گفت وگو را با این 
عزیـــزان در پیـــش گرفتیم. درواقع تلفیقـــی از تجربه و علوم جدید که با یکدیگر 
ترکیب می شود و این دوره را به این شکل پیش می بریم. ما بحث های خوبی از 
جمله بحث های سیستماتیک و سبک های فوتبال را با یکدیگر انجام دادیم 
که مورد استقبال قرار گرفت. به نظرم دوستان نیز بسیار مشتاق بودند که این گونه 
بحث ها شده و این صحبت ها مطرح شود. در واقع اساس کار در این کلاس ها 
گفت و شـــنود فوتبالی بوده و این طور نیســـت که یک نفر متکلم وحده باشـــد و 
بقیه حرف هایش را گوش دهند. اینجا مدرسه نیست، بلکه با هم گفت وگو کرده 

و سعی می کنیم تا تبادل اندیشه شکل بگیرد. 

در این گفت وگوها و مباحث، کدام مربی بیشتر چشم شما را گرفته یا اینکه فکر 
می کنید آینده روشن تری داشته باشد؟

گه، اشـــپیتیم و  همـــه در مباحـــث هســـتند. وقتـــی ســـیدجلال، اشـــکان دژا
هاشمی نســـب و بقیه دوســـتان هســـتند یعنی ما با افرادی طرف هســـتیم که 
همـــه صاحـــب فکر هســـتند. برخلاف حواشـــی آنهـــا در فوتبال امـــا وقتی در 
ایـــن کلاس ها صحبت می کنند مشـــخص اســـت که خیلـــی چیزها بلدند. 
یگری بعضا در  یاد دارد در زمان باز اما فوتبال اســـت دیگر و چون حواشـــی ز
متـــن این حواشـــی قرار گرفته اند اما در مربیگـــری در هر صورت باید ادبیات 
ی و شـــخصیت دیگـــری را ارائـــه دهنـــد. الان بچه هایـــی کـــه می بینم  گفتـــار
خیلـــی شـــخصیت قـــوی دارند. مثلا مســـعود شـــجاعی فوق العاده اســـت یا 
هاشمی نســـب واقعـــا خوب اســـت. ســـیدجلال یک رهبر واقعی محســـوب 
می شـــود یا اشـــکان صحبت هایی که می کند مشخص است که خیلی بلد 
ی آنها به رهبری در فوتبال به عنوان مربی  اســـت. کافی اســـت که حالات باز
گر ایـــن اتفاق صورت گیرد به نظرم نســـل جدیـــدی از مربیان  تبدیـــل شـــود. ا

فوق العاده به فوتبال ایران معرفی خواهد شد. 

پس از آن شر و شورهای دوران بازی این افراد در کلاس ها خبری نیست؟
یم و خبری از فضای دیکتاتوری و خشک نیست.  البته فضای دوستانه ای دار
در حقیقت یک فضای فوتبالی را شـــاهد هســـتیم که همه مرزها و خط قرمزها 

وجود دارند و نظم و انضباطی که شـــاهد آن هســـتیم خود گواه این مدعای من 
است. وقتی این مساله را می بینیم یعنی اینکه این افراد دارند تغییر می کنند. 
پـــس به نظـــرم بایـــد صبر کنیم تا انتهای ایـــن دوره و مطمئنم که این تغییرات را 

خواهیم داد. در کل شاهد یک فضای بسیار عالی هستیم. 

چقدر به این مربیان ارفاق می کنید؟ اصلا تحت الشعاع نام آنها قرار می گیرید؟ مثلا 
خداداد عزیزی در برنامه یورو ۲0۲4 در آنتن تلویزیون داشـــت از شـــما درخواست 
می کرد تا بیشتر هوای دژاگه را به عنوان کارشناس این برنامه داشته باشید و در رفت 

و آمدها به او سختگیری نکنید. 
اتفاقا همه ســـر وقت می آیند و نظم خوبی را در این زمینه شـــاهد هســـتیم. آنها 
می توانند کارشناسی هم بکنند و ایرادی ندارد اما نظم در کلاس ما حرف اول 
را می زند. یعنی خودشـــان این موضوع را باور کرده اند. از روز اول همه حرف ها 
در این قالب زده شـــده اســـت. مشـــکلی وجود ندارد؛ هر چند آنها این مساله را 
باور کرده اند که یک مربی باید در فوتبال منظم باشـــد. نه اینکه به آنها دســـتور 
یم،  گـــر ایـــن اتفاق نیفتد مـــا هم نمی توانیم تیم خوب و منظمی را بســـاز دهـــم. ا
کسی هم که منظم نباشد نمی تواند این نظم را به تیمش القا کند. آنها این نظم 
را خودشان قبول کرده اند. امروز هاشمی نسب با 50 سال سن دو  ساعت و نیم 

در زمین بازی کرد و این یعنی نظم و انضباط. 

یـــک فیلـــم هـــم از هاشمی نســـب کـــه در ردیف ابتدایـــی در حال نقاشـــی بود تا 
حدودی حاشیه ساز شد. 

نقاشـــی نبـــود. اصلا مشـــخص نیســـت چـــه چیزی می کشـــد یا می نویســـد اما 
ید.  . ایرادی ندارد. به آن خیلی نپرداز شیطنت هایی حتما شده است دیگر

نکته جالب دیگری هم وجود داشته که در حین برگزاری این کلاس ها نظر شما را 
جلب کرده باشد و برای مخاطبان این مصاحبه هم جالب باشد؟ 

بیشتر این بچه ها ذهن عملگرایی دارند و از تئوری فرار می کنند. اما در همین 
دو روز متوجه شدند که از لحاظ تئوری نیز خیلی مسائل مهم هستند. یعنی 
برای مبنای کار مسائل تئوری با اهمیت هستند. البته تئوری زدگی نه اما باید 
بالاخره یک چیزهایی را در فوتبال بدانند مثلا اینکه این تئوری ها هســـتند که 
مبنای عملگرایی و تمرینات عملی محسوب می شوند. حتی تمرینات عملی 
هـــم بـــه یک تئوری نیـــاز دارد و این امر را باور کرده انـــد. اما درباره اینکه موضوع 
جالبی پیش آمده باشد می توان به این نکته اشاره کنم در این مدت ما بحثی را 
درباره تغییر نسل داشتیم که چطور می شود با یک تغییر نسل درست، بازیکنانی 
شبیه به این نفرات را برای تیم ملی تربیت کرد که از سوی همین عزیزان بحث 
به جایی کشید که باید فرهنگ فوتبال درواقع تغییر کند و از یک شکل آماتور 
به یک شـــکل حرفه ای تبدیل شـــود یعنی اگر بچه های جدید زندگی حرفه ای 
نداشته باشند و همچنان آماتور فکر کنند تغییر نسلی رخ نداده و چنین نسلی 

دیگر متولد نخواهد شد. 

مدرس دوره A لایسنس مربیگری در گفت وگو با »فرهیختگان«: مربیان حاضر در دوره فعلی برای گرفتن مدرک تعهد داده بودند

برای تغییر نسل باید فرهنگ فوتبال مان تغییر کند
 کار با این ستاره ها لذت بخش است!          هاشمی نسب با 50 سال سن 2 ساعت و نیم بازی کرد؛ سیدجلال یک رهبر واقعی است

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

رقابت های لیگ برتر در فصل جدید با دو میهمان تازه وارد آغاز می شود: خیبر 
خرم آباد و چادرملو اردکان! جالبی حضور آنها این است که برای اولین بار به 
لیگ برتر صعود می کنند. چادرملو فصل گذشته نیز این شانس را داشت تا 
لیگ برتری شود اما درنهایت رقبایی چون شمس آذر و استقلال خوزستان از 
ی این تیم ها طی فصلی  آنها سبقت گرفته و به لیگ برتر راه پیدا کردند. هر دو
که گذشت در لیگ برتر ماندگار شده و همین به سایر تیم های صعود کننده 
این  انگیزه را می دهد که می توانند بقای خود را در همان سال اول مسجل کنند. 
چادرملو هم با چنین ذهنیتی وارد مســـابقات لیگ برتر شـــده است. مدیران 
این باشـــگاه که ســـابقه حضور در تیم های دیگر لیگ برتر را داشتند تقریبا با 
محیط آشنا بوده و قصد سقوط ندارند. با این حال بقا در لیگ برتر کار بسیار 
مشـــکلی اســـت. خصوصا برای این تیم یزدی که تا پیش از این لیگ برتر را 
تجربه نکرده و با معیارهای لازم برای بقا در این لیگ ناآشـــنا هســـتند. با این 
حال حضور یک تیم پرهوادار از استانی که تنها یک دوره در لیگ برتر حضور 
داشته اتفاق خوبی  است که با شروع لیگ بیست وچهارم رقم خواهد خورد. 

سعیددرراهسعید
اولیـــن موضوعـــی که درخصوص تیم چادرملو به ذهن اهالی فوتبال می رســـد 
ی طی چنـــد فصلی که  سرنوشـــت کادر فنـــی ایـــن تیم اســـت. ســـعید اخبار
هدایـــت ایـــن تیم را برعهده داشـــت عملکرد خوبی از خود به جا گذاشـــت و 
می توان گفت رضایت مدیران این باشـــگاه را جلب کرده اســـت اما این بدان 
که  معنا نیست که او می تواند در لیگ برتر نیز به همین اندازه موفق شود؛ چرا
لیگ برتر چالشـــی به مراتب ســـخت تر اســـت و رقبا و حریفان قدرتمند تر به 
نظر می رسند. با این حال شرایط فرق کرده است. دیگر مدیران با حضور در 
لیگ برتر دســـت به تغییر ســـرمربی نمی زنند و به ثبات علاقه بیشـــتری نشان 
می دهنـــد. فصـــل گذشـــته نیز بـــرای دو تیم صعود کننده به لیـــگ برتر همین 
اتفاق افتاد. تیم شـــمس آذر و اســـتقلال خوزســـتان به ترتیب با سعید دقیقی 
و ســـیروس پورموســـوی به لیگ برتر صعود کردند، با همان ها وارد مســـابقات 

شدند و با همین دو مربی در لیگ برتر نیز ماندند. 
ی اســـت که او ســـابقه حضور در  ی اما این نکته ضرور درمورد ســـعید اخبار
لیگ برتر را داشـــته و با این محیط و تیم های حاضر در آن ناآشـــنا نیســـت. از 
ی چندان غیرمنطقی به نظر نمی رســـد. او  این رو ادامه کار چادرملو با اخبار
یکنان کار کرده و  هم تیمش را خوب می شناسد و چند سالی است با این باز
هم به واسطه چند فصل فعالیت در لیگ برتر از آنها شناخت دارد و می تواند 
گاهی وارد این مسابقات شود. مدیران باشگاه چادرملو نیز این موضوع را  با آ
به خوبی می دانستند. از این رو در نیم فصل مسابقات لیگ یک قرارداد او را 
ی خواهند کرد. اخیرا نیز  تمدیـــد کـــرده و تـــا دو فصل دیگر با این مربی همکار
عطایی، مدیرعامل این باشگاه با اعلام حمایت از سرمربی تیم ادعا کرد که 
ی نیمکت این تیم می نشیند. به این ترتیب به نظر  ی فصل بعد هم رو اخبار
می رسد پرونده سرمربی تیم چادرملو در فصل پیش رو مشخص شد بسته شد. 

کادرفنیتقویتمیشود
ی با چادرملو به این معنی نیست که کادر فنی  ی سعید اخبار ادامه همکار
ی و همکارانش مربی دیگری  ایـــن تیم تقویت نمی شـــود بلکه با وجود اخبـــار
نیز به آن نفرات قبلی اضافه خواهد شـــد. در جلســـه اخیری که مدیران این 
باشگاه با سرمربی تیم شان داشتند همگی به تقویت کادر فنی اعتقاد داشته 
و مایل بودند تا یک فرد توانمند و آشنا با لیگ برتر به این مجموعه اضافه شود. 
ی است. سرمربی چادرملو  انتخاب عضو جدید کادر فنی نیز به عهده اخبار
باید با توجه به توانمندی های خود و روحیات کادر فنی مربی جدیدی را به 
جمع شان اضافه کند تا به این ترتیب تاثیر مثبتی در عملکرد تیم داشته باشد. 
با پایان مسابقات لیگ یک اما هنوز اخباری گزینه خود را به باشگاه ارائه نداده 
هرچند در ملاقاتی که با اعضای هیات مدیره داشت مدعی شد گزینه های 
یادی برای این مهم در ذهنش وجود دارد اما هنوز به تصمیم نهایی نرسیده  ز
کره نشـــده اســـت. با این حال برخی نزدیکان به  و با فرد مورد نظر خود وارد مذا
باشگاه ادعا می کنند چادرملویی ها قصد دارند یک دستیار و تمرین دهنده 
خارجـــی بـــه کادر فنـــی چادرملو اضافه کـــرده و به نوعی تیم را بـــرای لیگ برتر 
ی تصمیم نهایی را می گیرد  آماده کنند. هرچند در این مورد درنهایت اخبار
و او هنوز لیست مربیان مد نظرش چه ایرانی و چه خارجی را به باشگاه ارائه 
نداده اما به زودی با توجه به حساســـیت باشـــگاه نسبت به این موضوع اقدام 

کرده گزینه اش را به باشگاه معرفی می کند. 

یارگیریبهسبکلیگ  برتر
یکنان  بدون شک وقتی تیمی لیگ یکی راهی لیگ برتر می شود تغییراتی در باز

موجود در تیم به وجود می آورد. چادرملو هم از این قاعده مســـتثنی نیســـت. 
یکنان فصل گذشـــته را برای خود حفظ  یادی از باز آنها در نظر دارند تعداد ز
یکن جدید به این  کننـــد امـــا بـــا این حال با توجه به مجوزهایی که دارند ۱۲ باز
یکنان زیر ۲3 ســـال را  تیـــم اضافه می شـــود کـــه تعداد قابل توجهـــی از آنها باز
تشـــکیل می دهنـــد. سیاســـت جوانگرایی در تیم چادرملـــو اصلا به آن معنی 
یکنان ستاره یا مطرح لیگ را به خدمت بگیرند  نیست که آنها قصد ندارند باز
یکنان خواهند داد اما این نفرات در حدی  بلکه پیشـــنهاداتی نیز به این باز
نیســـتند کـــه چادرملـــو بتواند بمبی را در فصل نقـــل و انتقالات منفجر کند و 

شاید در حد نارنجک باشند!
یکنان توانا نیازمند اســـت.  ایـــن تیـــم بدون شـــک برای بقا در لیـــگ برتر به باز
مســـلما سیاســـت مدیران باشـــگاه چادرملـــو در همان فصـــل اول قهرمانی و 
صعود به آســـیا نیســـت بلکه بقا در لیگ برتر اســـت اما برای رســـیدن به این 
مهـــم هـــم تیم نیاز بـــه تقویت دارد. یکی از نزدیکان این باشـــگاه با اعتراف به 
یکن خوب به  اینکه تیم شـــان برای لیگ برتر آماده نیســـت ادعا کرد چند باز
یکنان همچون بمب هایی که تیم های  این تیم اضافه می شود. شاید این باز
یکنان خوبی هستند.  اســـتقلال و پرســـپولیس منفجر می کنند نباشند اما باز
یکنان این تیم نیز تقویت شـــده و  به این ترتیب علاوه بر تقویت کادر فنی باز

تیمی متفاوت از چادرملو در لیگ برتر خواهیم دید. 

 میزبانیدراستانهمجوار
صعود تیم چادرملو اردکان به لیگ برتر تنها نیمی از راهی است که یزدی ها 
کتورهای مهم حضور آنها در لیگ برتر استادیومی  طی کردند. در واقع یکی از فا

مجهز با استانداردهای مورد تایید سازمان لیگ است. ورزشگاهی که نیازهای 
ی لیگ برتر را داشته و بتواند به خوبی امنیت حاضرین  ی یک باز اولیه برگزار
یادی دارد که در  را تامین کند. ورزشگاه شهید نصیری ازقضا ایرادات بزرگ ز
ی که  بازدید اخیر مسئولان سازمان لیگ مورد تایید واقع نشده است. به طور
کنون ۴0 ایراد بزرگ از این ورزشگاه گرفتند که برطرف نشدن  مسئولان مربوطه تا

هر یک از آنها به معنی ابطال میزبانی چادرملو خواهد بود. 
نکته جالب درمورد میزبانی تیم چادرملو در ورزشگاه شهید نصیری این است 
که این ورزشـــگاه تحت مالکیت آنها نیســـت و از زیرمجموعه های اداره کل 
ورزش اســـتان محســـوب می شـــود. از این رو به جز چادرملو چند تیم دیگر در 
ســـطوح مختلف در این ورزشـــگاه از رقبای خود میزبانی می کنند. به همین 
دلیل مســـئولیت تامین و تجهیز این ورزشـــگاه با اداره کل ورزش اســـتان یزد 
ی و تجهیز ورزشـــگاه چندان موافق نیست؛  اســـت. ظاهرا این اداره با بازســـاز
ی دست آنها می گذارد. به این ترتیب آنها از مدیران  که هزینه هنگفتی رو چرا
و مالک باشگاه چادرملو خواسته اند تا درخصوص تجهیز این ورزشگاه اقدام 
کنند اما مدیران این باشگاه مدعی شدند از آنجا که مالکیتی در قبال مجموعه 
ورزشـــی شـــهید نصیری ندارند نمی توانند در این مورد هزینه کنند مگر اینکه 
ی دیگری  ورزشـــگاه به طـــور اختصاصی در اختیـــار آنها قرار گرفته و بهره بردار
که این ورزشگاه  از آن نشـــود. خواســـته چادرملویی ها امکان پذیر نیست؛ چرا
یـــادی را میزبانی می کنـــد و درصورتیکه در اختیار  ی های ز در طـــول ســـال باز
تکلیف خواهند شـــد.  باشـــگاه چادرملو قرار بگیرد دیگر تیم های اســـتان بلا
در نتیجه قرار شـــد عطایی طی جلســـه ای با ظهیر حاجی حســـینی، رئیس 
اداره کل ورزش اســـتان یـــزد درخصـــوص چگونگـــی تجهیز این اســـتادیوم به 
اســـتانداردهای مورد نیاز ســـازمان لیگ برای حضور در لیگ برتر تبادل نظر 
گر این جلســـه دستاورد مثبتی داشته باشد و  کرده و به نتیجه برســـند، حتی ا
تجهیز ورزشگاه استارت بخورند باز هم با توجه به موارد متعددی از نواقص 
این ورزشـــگاه، بعید اســـت تا شـــروع لیگ برتر آماده شـــود. طبیعی اســـت که 
کتورهـــای حضور در لیگ برتر اســـت.  نصبVARنیزیکـــی از اصلی تریـــن فا
ی از ورزشگاه هایی که تیم هایشان طی فصول  این در حالی اســـت که بســـیار
گذشته در لیگ برتر بازی می کردند شرایط نصب سیستم کمک داور ویدئویی 
را ندارند چه برسد به ورزشگاهی مثل شهید نصیری که هنوز امکانات اولیه 

ی لیگ برتر را به خود ندیده است.  ی باز برگزار
از این رو مسئولان این باشگاه که بعید می دانند تا شروع فصل بیست وچهارم 
ورزشگاه شهید نصیری آماده میزبانی از مسابقات لیگ برتر شود رایزنی های 
خـــود را بـــا چند ورزشـــگاه دیگر بـــرای میزبانی از مسابقات شـــان در لیگ برتر 
گر بخواهند در اســـتان های همجوار از رقبای خود میزبانی  آغاز کردند. آنها ا
کنند احتمالا در ورزشـــگاه فولادشـــهر اصفهان یا باهنر در اســـتان کرمان را به 
که آنها  ســـازمان لیـــگ معرفی می کنند اما یک احتمـــال دیگر وجود دارد؛ چرا
رایزنی هایی را نیز با ورزشـــگاه شـــهدای انقلاب کرج و یک ورزشگاه در تهران 
گر بتوانند تمرینات تیم را به تهران منتقل کنند و موقتا در  نیـــز آغـــاز کردنـــد تا ا
کراتی را با این چهار ورزشگاه  پایتخت میزبان رقبای خود باشند. از این رو مذا
آغاز کردند تا درصورتی که نتوانند ورزشـــگاه شـــهید نصیری را به شـــروع لیگ 
برتر برســـانند یکی از این چهار ورزشـــگاه را به عنوان ورزشـــگاه میزبان خود به 

سازمان لیگ معرفی کنند. 

چادرملو در تهران و استان های همسایه به دنبال ورزشگاهی برای میزبان

اردکانی ها به دنبال تقویت کادر فنی


